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PROTOKÓŁ Nr 43 /2009 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 13 marca 2009 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu  członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki (wszyscy obecni) 
b/ Renata Matyjaszewska – p.o. dyrektora GOK  
c/ Marta Łomża – inspektor  
  
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Kultury po reorganizacji.,  
3. Sprawy bieżące. 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty.  

 
Ad 2 
 
(Ta część posiedzenia odbywała się w Gminnym Ośrodku Kultury w Dębnicy 
Kaszubskiej). 
 
 Reorganizacja nie rozwiązała wszystkich problemów działalności GOK, 
ponieważ brak jest dyrektora. Zastępstwo powierzono p. Renacie Matyjaszewskiej, 
ale umowy i sprawy związane z projektami muszą być zatwierdzane przez Dyrektora 
i takim upoważnieniem dysponuje tylko pani Grażyna Chojnowska, która obecnie 
przebywa na zasiłku rehabilitacyjnym. Obecnie płacony jest z budżetu stażowe w 
wysokości 502 zł miesięcznie, a te środki nie są zabezpieczone w budżecie GOK. 
Zgodnie z ustawą nie jest oddzielona biblioteka od GOK. Powstała na początku roku 
Społeczna Rada Kultury po kilku spotkaniach także czeka na ruch związane z 
obsadzeniem stanowiska Dyrektora GOK, gdyż nie mają jasności w działaniu. Brak 
jest także wytyczny odnośnie osoby odpowiedzialnej za ogłaszanie ofert na realizację 
zadań publicznych (kto) i sporządzanie. (załącznik Nr 1 do protokołu) 
 Pod GOK podlegają świetlice , w których zatrudnione są osoby przez Urząd 
Gminy z Fundiszu Pracy, a nadzorem zajmuje się GOK. Pod GOK podlegają: 
Dębnica Kaszubska x 2 środowiskowo - socjoterapeutyczne, Łabiszewo, Podwilczyn, 
Podole Małe, Budowo, Motarzyno, Borzęcino, Dobieszewo, Krzywań, Gogolewo, 
Gogolewko, Mielno, Kotowo ( załącznik Nr 2 do protokołu). 
W Dębnicy Kaszubskiej są 4 etaty, plus 2 etaty z Urzędu Pracy. 
Mimo trudności działają: 

- świetlice, 
-  zespół wokalny seniorów „Nad piękną Skotawią”, 
- 3 zespoły wokalno-instrumentalne, 
- są prowadzone indywidualne zajęcia gitarowe, na które przychodzi co raz 

więcej chętnych, 
- pracownia rękodzieła, 
- jest sala bilardowa ( z nowym stołem bilardowym i oświetleniem), 
- czytelnia internetowa, 
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- Klub Wolontariusza CND., 
- Jest stół do tenisa stołowego, który jest używany w chwili gdy jest pogoda, ze 

względu na brak miejsca ( podobnie ze względu na brak miejsca została 
zlikwidowana pracownia garncarska), 

- Odbywają się spotkania z seniorami, 
- Zbierane są materiały dotyczące wspomnień mieszkańców gminy (dziedzictwo 

narodowe), 
- Nawiązano współpracę ze studentami – warsztaty dla dzieci i młodzieży, 
- Świetlice socjoterapeutyczne. 

 
Ad 3  
  
Opiniowanie projektów uchwał 
 
a) Uchwały w sprawie przyjęcia Planów Odnowy Miejscowości. 
 
Komisja pozytywnie opiniuje projekty uchwał, zarówno jeżeli chodzi o place zabaw na 
terenie gminy, jak i o scenę wokalną koło GOK. 
 
b) Koncepcja projektu Centrum Partnerstwa Lokalnego w Krzyni. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
c) Koncepcja stadionu w Dębnicy Kaszubskiej. 
 
Komisja proponuje lokalizację budynku gospodarczego wg koncepcji Nr 2. 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
Na tym protokoł zakończono. 
 
                                                                                               Przewodnicząca 
                                                                                                           Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                                 Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                   / -/Jadwiga Karaś 

 


